
 

 

Interpellation  
 

Stöd för Ukraina 
Det har nu gått ett år sedan Ryssland inledde den olagliga och folkrättsvidriga invasionen av 
Ukraina. Västvärlden är i stort sett enad om att Ukraina måste vinna detta krig, både för 
deras egen frihets skull men även för hela Europas framtida frihet. Inget är sig längre likt 
efter kriget och många politiska omprövningar har gjorts sedan den 24/2 2022.  

När man cyklar runt i staden reflekterar i alla fall jag över det faktum att den Ukrainska 
flaggan inte vajar på våra offentliga byggnader. Det kan tyckas som en liten sak, men i flera 
andra svenska och europeiska städer har man valt att på en del offentliga byggnader flagga 
med den ukrainska flaggan. Det som är viktigt i detta skede är att vi inte accepterar 
nuvarande läge och blir avtrubbade. Vi måste fortsätta visa vårt stöd för Ukraina och det 
ukrainska folket. 

Med anledning av ovan vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande 
Katrin Stjernfeldt Jammeh: 

- På vilket sätt visar Malmö stad idag sitt stöd för Ukraina och det ukrainska folket? 

- Vad mer kan göras för att visa att vi står bakom det ukrainska folket och deras kamp 
för ett fritt och självständigt land? 

- Överväger kommunledningen att tills vidare på ett tydligare sätt flagga med den 
Ukrainska flaggan på kommunala byggnader?  
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